
 
 
 
 
 
 
 

REFERAT STYREMØTE 11 2024 
 

Møtested: 
 

Frivillighetshuset, Kolbotn 

Dato: 
Tid: 

12. desember 2024 
19:00 

Tilstede: 
 
Forfall: 
 
Referent: 

Nina Vøllestad, Oskar Andreas Kleven, Anne Grete Kaasa, Gabrielle Drageseth, 
 
Rune Nilsen 
 
Lisbeth Brosvik Coste 

Gjester: Øyvind Rossvoll, idrettsrådgiver NF kommune 

Neste styremøte 23. januar 2025 

 
 

Saksnr  Ansvar 

102/2024 Vedtakssak/Diskusjonssak/Orienteringssak 

Godkjenne referat fra styremøte 13. november 2024 

 

Vedtak: 

Referat etter styremøte 13. november 2024 er godkjent 

 

 

103/2024  Diskusjonssak  

Vendingsautomater i hallene  
  
Saken er mottatt fra kommunen basert på henvendelse fra Follo Håndball. 
 
Styret ser utfordring med rettigheter og inntekter fra vendingsautomater på lik linje som 
for reklame. Det er fint med alternative inntektsmuligheter, men det er viktig med like 
muligheter for alle. 
Styret ønsker å diskutere problemstillingene med klubbene for innspill til felles og 
rettferdige løsninger. Saken om vendigsautomater/reklame settes opp som et 
diskusjonspunkt til lagsmøte i januar. 
 

 

104/2024  Diskusjonssak  

Kommunal lånegaranti  
 
Idrettsrådet er gitt anledning til å gi tilbakemelding på saken om kommunal lånegaranti. 
En sak som skal fremlegges for politisk behandling i starten av 2025. 
Saken handler om at initiativtakere kan søkes om garanti for prosjekter med en 
kostnadsramme over 2 mill. kroner og maks 30 mill. kroner. 
 
Styret kommenterte på punktet: 

- Kommunen kan ved avtale om kommunal garanti stille krav om tilgang til anlegg 
og lokaler, avhengig av omfang og størrelse på garantien. For eksempel bruk av 
garderober og anlegg på dagtid for skoler og barnehage.    

 
Spørsmål er om dette punktet passer bedre under avtaler om langtidsleie eller 
festeavtaler. Tilbakemeldingen meldes til kommunens saksbehandler. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lisbeth 



 
Idrettsrådet er glade for at en slik ordning kommer på plass. Det vil jobbes videre med å 
få etablert avtaler også for forskuttering av spillemidler og moms. 
 

105/2024  Diskusjonssak  

Anleggsplan  
 
Det ble fremlagt en oversikt over tiltak som ble prioritert for spillemidler for 2024 
(behandlet 2023) og status i forhold til søknad og innvilgelse av penger. 
 
Det jobbes videre med en helhetlig oversikt over hele anleggsplanen, og 
anleggssituasjonen i kommunen og hvordan idrettsråd og idrettsrådgiver kan 
samarbeide for å holde planene ajour sett mot søknader som innvilges og planer som 
likevel ikke vil realiseres. 
DL og styremedlem Rune ser videre på saken sammen. 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lisbeth / 
Rune 

106/2024  Diskusjonssak  

Evaluering av prinsipper for fordeling av treningstider  
  
Gjennom 2024 har det kommet innspill og utsagn som kan tyde på at prinsipper for 
fordeling av treningstider både inne og ute bør ses på for å vurdere om det er behov for 
å gjøre endringer. 
Målet er en mer forutsigbar tildeling og fakturering av treningstid på kommunale anlegg. 
Tema blir tatt opp på klubbmøte i januar som en del av en workshop for å gi innspill til 
aktuelle prinsipper. Idrettsråd og kommune vurderer innspillene for hvilke videre 
prosess som må iverksettes. 
 
Styret samles til et arbeidsmøte i forkant av lagsmøte for å ansvarsfordele og enes om 
workshopens gjennomføring. 
 

 

107/2024  Beslutningssak  

Møteplan våren 2025  
  
Det ble gjennomgått et forslag til møteplan og styret vedtok følgende møteplan for 
våren 2025: 
 
Styremøter: 

- 23. januar 
- 12. februar 
- 19. mars 
- 10. april 
- 5. mai 
- 5. juni 

 
Årsmøte: 

- 14. mai 
 
Lagsmøte: 
Det ble besluttet å arrangere et lagsmøte i løpet av uke 3, senest 20. januar. Dato 
fastsettes etter hva som er ledig i møterom Skotbu/Audunsal på rådhuset i Ski. 
 
Lagsmøtets innhold: 

-  «gjør vi de tingene som er viktige for idretten?» - en sekvens med innspill og 
tilbakemelding til idrettsrådet.  

o Innspillene skal tas med i evalueringen som skal gjennomføres første 
halvår 2025 (se sak 108/2024) 
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o spørsmål/svar sekvens for aktuelle tema som klubbene har behov for å 
ta opp. 

- workshop med temaer, deltagerne velger hvilken workshop de ønsker å delta 
på. Ulike tema/grupper for workshop: 

o Reklame og vendingsautomater på idrettsanlegg 
o Prinsipper for fordeling av treningstid for inneidretter  
o Prinsipper for fordeling av treningstid for turnidretten spesielt og for Ski 

Turnhall spesielt 
  
Det sendes ut en forhåndsinfo før jul, og en invitasjon i starten av januar. 
 
Styret ønsker at det senere på våren arrangeres et seminar om inkludering i idretten. Til 
det møtet er det ønsket at Håvard Øvrebø deltar som innleder. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lisbeth 

108/2024  Orienteringssak  

Finansiering av IR  
  
Kommunestyret 4.12.2024 vedtok i sak 119/24: 
 
1. Tilskudd til idrett og friluftsliv på kr. 256 000 og tilskudd til Nordre Follo idrettsråd på kr. 
45 000 slås sammen til et varig tilskudd på kr. 300 000 og gis årlig til Nordre Follo 
idrettsråd f.o.m 01.01.2025. Tilskuddet benyttes slik at Idrettsrådet gjennom å ha en 
daglig leder kan opprettholde flere av idretts- og aktivitetsrådets aktiviteter.   
 
2. Gjennom tilskuddet forplikter Nordre Follo idrettsråd seg til å fremme egenorganisert 
aktivitet.   
 
3. Kommunedirektøren skal i samarbeid med Nordre Follo idrettsråd, innen august 2025, 
gjennomføre en evaluering av rådets funksjon, oppgaver, samarbeid med idrettslag og 
kommune, ressurser og finansiering for framtidig bærekraft. Oppfølging av evalueringen 
skal innarbeides i en revisjon av partnerskapsavtalen.   
 
4. Dagens partnerskapsavtale forlenges f.o.m 01.01.25 fram til ny avtale foreligger i løpet 
av 4. kvartal 2025  
 
Styret ønsker å starte tidlig med evalueringsarbeidet. Tema tas opp på lagsmøtet i 
januar og på styremøtet i februar.  
 
Daglig leder blir gitt ny kontrakt med fremdeles fast 50% stilling, og forlenget utvidet 
stilling til 100% for 2025. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lisbeth 
 
Nina 

109/2024  Orienteringssak  

Undervarme kommunale kunstgressbaner  
 
Idrettsrådet har fått opplysninger om at det i kommunens budsjett for vintersesongen 
2025/2026 ikke blir lagt inn penger til undervarme på kunstgressbaner. 
   
Styret diskuterte saken og ønsker å innhente opplysninger om hva kommunens 
administrasjon tenker om forslaget. Det må også sjekkes ut om spillemiddelfinansiering 
regulerer noe rundt kravene for fremtidig drift/vinterdrift. 
Idrettsrådet vil invitere fotballgruppene til samarbeid rundt strategi for å sikre fortsatt 
midler fra kommunen til undervarme, med et møte i februar. 
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110/2024  Diskusjonssak  

Rutiner faktura og utleggsgodkjenning  
 
Et forslag til rutine for håndtering og godkjenning av faktura, utlegg, reiseregninger og 
timelister til aktivitetsguider ble gjennomgått. Det blir foretatt mindre korrigeringer i 
forslaget. Rutinene, sammen med en oppdatert internrutine dokument sendes til 
kontrollkomiteen. 
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111/2024  Orienteringssak 

Orienteringer 
 
Det ble gitt orientering til styret om følgende punkter: 

- Søkt midler fra Viken Idrettskrets kr. 20.000 
- Follo FK utvikling, treningstider og kamparenaer 
- Ny fordeling av ekstramidler, starten av 2025 
- Ekstratildeling fra NIF/Imdi etter søknad, kr. 10.000 
- Styreleder deltatt på julesamling hos Oppegård Golfklubb 
- Styreleder i styringsgruppen for Krafttak for mangfold og inkludering. 

Erfaringskonferanse 28. januar 
- Styremedlem Gabrielle i jevnlige møter som medlem i folkehelseutvalget i Viken 

IK. Det planlegges for en Folkehelsekonferanse i 2025. 
 

 

 Eventuelt 
 
Idrettsrådgiver Øyvind ba på vegne av Sissel Gransæther og Monica Lysbo om mulighet 
for å delta i neste styremøte i idrettsrådet. Styret er positive til det, og ønsker at temaer 
som ønskes tatt opp med tilhørende underlag sendes idrettsrådet på forhånd.  
 

 

 
 
Referat 
Lisbeth Coste, 17/12-2024 


